

《单词百科:CeBIT是什么意思?CeBIT怎么发音?CeBIT的解释和用法》

英语单词CeBIT是什么意思?CeBIT怎么读?CeBIT怎么发音?简答网为您整理了CeBIT的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



CeBIT的意思

1、展览会；德国汉诺威国际信息及通信技术博览会；汉诺威

CeBIT的双语例句

1、The researchers are presenting ShareKey in March at the CeBIT trade fair in Germany.

研究人员在德国国际信息及通信技术博览会上展示了这一款应用。

2、At CeBIT Tuesday, Huawei will launch its first memory server for use with SAP's real-time data analysis platform HANA.

华为周二将在CeBIT展会上推出与SAP实时数据分析平台HANA一起使用的首款服务器

。

3、 I have been looking forward to this evening for a long time, because I have known for many years how important CeBIT is to the global Information Technology industry.

我一直在盼望今晚的到来，因为很多年以前我就知道CeBIT对全球信息技术产业有多么重要。

4、 But as we stand here today, the opening of CeBIT, we are on the threshold of a very important change and the evolution of this industry.

然而当我们今天站在这里，出席CeBIT的开幕式的时候，我们面对的是一场业界非常重要的变化和革命。

5、 But as we stand here today, the opening of CeBIT, we are on the threshold of a very important change in the evolution of this industry.

然而当我们今天站在这里，出席CeBIT开幕式的时候，信息技术革命正在发生重要变革。

6、 We regained some strength and spirit with a quick breakfast at Cebit before entering the progamers area to start setup for the matches.

我们在进入赛场之前吃了点简单的早餐以恢复一些体力和精神。

7、 One of the main themes at this year's annual tech trade fair CeBit in Hanover is what the organizers have dubbed" Webciety", short for World Wide Web society.

今年在汉诺威召开的Cebit科技商品交易会的一大主题就是主办方所称的“互联网社会（Webciety：World Wide Web society）”。

8、 Chinese telecom equipment maker Huawei's enterprise business saw more growth in Europe last year than in its home market, the division's Chief Executive William Xu told The Wall Street Journal Monday in an interview at the CeBIT trade fair in Hannover.

中国电信设备生产商华为技术有限公司（Huawei）企业业务首席执行长徐文伟（William Xu）周一在汉诺威举行的CeBIT展会上接受《华尔街日报》（The Wall Street Journal）采访时表示，去年华为企业业务在欧洲的增长速度高于中国国内市场。

以上是简答网为您整理的CeBIT怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于CeBIT的

用法、CeBIT的释义、CeBIT的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/CeBIT>

